

Title (en)
Rotor for impact crusher.

Title (de)
Rotor für Hammerbrecher.

Title (fr)
Rotor pour concasseur à percussion.

Publication
EP 0666111 A1 19950809 (FR)

Application
EP 95100660 A 19950119

Priority
BE 9400139 A 19940204

Abstract (en)
The hammer rotor consists of a series of discs (10) fixed to a rotary shaft, and a series of lengthwise radial and symmetrical hammers (14) set in peripheral recesses in the discs and held in place by locking members (24) and detachable wedges (42), each supported by a projection (40) on the edge of a disc recess. The hammers are removed by sliding each wedge axially and extracting it radially from between two adjacent discs. Each hammer has symmetrical recesses in its front and rear faces, and each wedge has a C-shaped section with an outer surface corresponding to the shape of a hammer recess.

Abstract (fr)
Le rotor comporte une série de disques (10) fixés sur un axe de rotation, une série de battoirs longitudinaux (14) radialement en saillie par rapport aux disques (10) et disposés dans des logements périphériques ouverts (12) des disques (10) et un système de verrouillage (24) à serrage progressif prévu sur la face arrière des battoirs (14). Chaque logement (12) présente, du côté de la face avant des battoirs (14), un nez saillant (40) associé à une cale amovible (42) de fixation des battoirs. Le dégagement des cales (42) permet ainsi un démontage radial rapide des battoirs (14).
<IMAGE>

IPC 1-7
B02C 13/28

IPC 8 full level
B02C 13/02 (2006.01); **B02C 13/28** (2006.01)

CPC (source: EP)
B02C 13/2804 (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] AT 351906 B 19790827 - VOEST AG [AT]
• [Y] DE 2147920 A1 19730329 - HAZEMAG HARTZERKLEINERUNG
• [YA] FR 2440779 A2 19800606 - FIVES CAIL BABCOCK
• [A] US 4180213 A 19791225 - ENDO MAKOTO [JP]
• [A] FR 2340771 A1 19770909 - HAZEMAG ANDREAS KG [DE]

Cited by
EP0945181A1; EP0945182A1; CN105597874A; CN102151592A; CN111420576A; EP0787529A1; BE1009998A3; DE19813308A1; US6129300A; DE19813308C2; GB2461810A; GB2461810B

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0666111 A1 19950809; BE 1008041 A3 19960103; JP H0833849 A 19960206

DOCDB simple family (application)
EP 95100660 A 19950119; BE 9400139 A 19940204; JP 3763495 A 19950202